
9/2018 I strana 3 KLÁŠTERECKÉ NOVINY

V lázeňském parku byl vysazen letos již 53. strom Olgy Havlové z 85, které budou 
vysazeny v celé České republice. Sázení se vedle představitelů města a nadace Olgy 
Havlové spontánně ujala i veřejnost. "Lípa stojí na křižovatce cest, přičemž křižovatka 
je symbolem zastavení, rozvahy a následného rozhbdnutí, symbolem odvahy vybrat si 
správnou cestu i lidské schopnosti pochybovat a přesto se rozhodnout, i kdyby se to 
rozhodnutí ukázalo v budoucnu jako mylné. O to je takové rozhodnutí cennější, protože 
mýlit se znamená mít svobodu se rozhodnout," zaznělo v projevu starosty města. Važme 
si naší svobody.
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29. 9.-1. 10. bude z technických důvodů zavřena nová stáčírna v lázních Evženie.
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Vážení Klášterečtí,
školní rok od- 

^ , startoval
poslední čtyři 

T 'Är '*■' ľ měsíce v roce. 
w\. Školáci a stu

denti usedli do 
školních lavic 
nejen na na

šich základních školách, ale 
i na gymnáziu. Zde jsme spo
lečně s pedagogy, studenty 
i seniory zahájili již čtvrtý roč
ník společného projektu 
města a gymnázia „Poznává
me společně". Byla krásná 
zářijová sobota, takže se 
výborně podařily i tradiční 
Klášterecké promenády. 
Jsem rád, že jsem mohl u piv
ka s mnohými z Vás podeba- 
tovat o aktuálním dění 

; v našem krásném městě. 
Většinou se hovor stočil na 
nové sportoviště na stadionu, 
které se v současné době 
buduje. Dobrá zpráva přišla 
z Ministerstva školství, mlá
deže a tělovýchovy, že by měl 
být tento projekt podpořen 
dotací více než 17 milionů Kč. 
Po sobotě jsme v neděli brzy 
ráno odjeli do německých 
Drážďan. Zde proběhly dvě 
vernisáže naší putovní výsta
vy „Lidé, osudy, vzpomínky". 
První v saském parlamentu, 
v pondělí pak na saském 
ministerstvu vnitra. Děkuji 
všem, kteří se na přípravě 
i realizaci podíleli, přispěli tak 
к úspěšné reprezentaci 
našeho města u sousedů 
v Německu.
V září končí přijímání Vašich 
námětů do již druhého roč
níku projektu „Společně pro 
Klášterec". Jsem rád, že se 
daří realizovat vítězné pro
jekty z loňského pilotního 
ročníku. Těší mě, že v našem 
městě přibývá aktivních lidí, 
kteří pochopili, že městu 
pomůžeme к rychlejšímu 
rozvoji jedině příkladem, že 
to jde i u nás. Čekají nás nyní 
komunální volby. Před čtyřmi 
lety jsme okolí ukázali, jaký 
máme o naše město zájem. 
Účast byla tehdy u nás 
v Klášterci 31,26 %. Fakt 
bída. Dokažte, že Vám dění 
v našem městě není lhostej
né. Přijdte к volbám 5. a 6. 
října.

Štefan Drozd, 
starosta města


